
Mirsad Đugum 

1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: “U čijem je vlasništvu Buško jezero sada? Što 

je do sada učinjeno u cilju revizije ugovora s Republikom Hrvatskom, a vezano uz 

korištenje hidroakumulacije jezera Buško. 

2. Pitanje postavljeno predsjedatelju Vijeća ministara BiH i zamjeniku predsjedatelja 

Vijeća ministara BiH: “Zašto u vrijeme mandata predsjedatelja Vijeća ministara BiH, a 

sada zamjenika predsjedatelja Vijeća ministara BiH i ministra financija i trezora BiH, 

nisu donesene esencijalne liste lijekova s generičkim nazivima lijekova na razini BiH?” 

3. Pitanja postavljena predsjedatelju Vijeća ministara BiH i Vijeću ministara BiH: 

1.  “Zašto do sada nije obavljen izbor članova Stručnog vijeća Agencije za lijekove i 

medicinska sredstva BiH, čiji je mandat istekao već dulje od godinu dana?” 

2. “Zašto do sada nije obavljen izbor ravnatelja i zamjenika ravnatelja Agencije za 

lijekove i medicinska sredstva BiH koji obavljaju tu funkciju već šestu godinu?” 

3. “Zašto u dosadašnjem razdoblju nije donesena esencijalna lista lijekova s generičkim 

nazivima lijekova na razini BiH?” 

4. Pitanja postavljena Agenciji za lijekove i medicinska sredstva BiH: 

1.  “Molim da mi se dostavi odgovor na to jesu li, suglasno Pravilniku o načinu kontrole 

cijena lijekova, načinu oblikovanja cijena lijekova i načinu izvješćivanja o cijenama 

lijekova u BiH (‘Službeni glasnik BiH’, broj 82/11), utvrđene referentne i usporedne 

cijene lijekova koji su na esencijalnim listama lijekova, a koji se financiraju na teret 

obveznog zdravstvenog osiguranja u oba entiteta i Brčko Distriktu BiH, na koji su 

način one utvrđene i mišljenje Agencije o tome jesu li one utvrđene u skladu s 

važećim zakonima i pratećim propisima? Molim da odgovor na ovo pitanje bude 

dostavljen i predsjedavatelju Vijeća ministara BiH i članovima Vijeća ministara BiH. 

2. Molimo da Agencija za lijekove i medicinska sredstva dostavi izračun usporednih 

cijena u skladu s člankom 5. Pravilnika o načinu kontrole cijena lijekova, načinu 

oblikovanja cijena lijekova i načinu izvješćivanja o cijenama lijekova u BiH 

(‘Službeni glasnik BiH’, broj 82/11). Molim da odgovor na ovo pitanje bude 

dostavljen i predsjedatelju Vijeća ministara BiH i članovima Vijeća ministara BiH. 

3. S obzirom na navedene činjenice (u obrazloženju), tražim od Agencije za lijekove i 

medicinska sredstva BiH da u roku od 30 dana dostavi usporednu analizu lista 

lijekova koji se financiraju na teret obveznog zdravstvenog osiguranja u FBiH, 

Republici Srpskoj i Brčko Distriktu BiH, na način da za sve lijekove na listama 

entiteta i Brčko Distrikta budu pojedinačno iskazane visina cijena i usporedne razlike 

cijena lijekova u postotcima (plus i minus) između navedenih lista. Molim da odgovor 

na ovo pitanje bude dostavljen i predsjedatelju Vijeća ministara BiH i članovima 

Vijeća ministara BiH.” 

4. Kako je moguće da se cijene lijekova u entitetima znatno razlikuju ako je navedenim 

zakonskim propisima (u obrazloženju) utvrđena obveza utvrđivanja esencijalne liste 

lijekova u BiH, kontrole cijene lijekova s esencijalne liste, te dostupnost i jednak 

pristup lijekovima po pristupačnim cijenama na području cijele Bosne i 

Hercegovine?” 
 


